
آرمان ملى: در حالى که گفته مى شد سرمربى بعدى استقلال 
ایرانى است اما اخبار رسیده از توافق این باشگاه با مربى خارجى 

خبر مى دهند!
 عدم توافق با ربیعى؟

محمد ربیعى یکى از گزینه هاى اصلى باشگاه استقلال براى 
سرمربیگرى تیم فوتبال این باشگاه به شمار مى رفت و طى 
روزهاى گذشته با مدیران آبى ها مذاکره کرده است. یکى از موارد 
مورد اختلاف سرمربى فصل گذشته مس رفسنجان با باشگاه 
استقلال، فعالیت هاى این باشگاه در نقل وانتقالات بود. مسئولان 
استقلال به ربیعى اعلام کرده اند که امسال بودجه مشخصى 
براى آبى پوشان در نظر گرفته شده است و مدیران این باشگاه 
نمى توانند بیشتر از سقف بودجه هزینه کنند. طرفین همچنین 
درباره مسائل نقل وانتقالاتى و شرایطى که استقلال براى تقویت 
تیم خود خواهد داشت، با هم مذاکره کردند، موردى که رضایت 
محمد ربیعى را به دنبال نداشت و سبب شد او با استقلال به توافق 
نرسد. مگر اینکه اتفاق ویژه اى طى روزهاى آینده بیفتد تا ربیعى 

را به جانشینى ریکاردو ساپینتو نزدیک کند. 
 چراغ سبز نکونام؟

در روزهاى اخیر جواد نکونام یکى از گزینه هاى اصلى هدایت 
تیم فوتبال استقلال در فصل آینده بوده است، با این وجود او 
هنوز نتوانسته مجوز لازم براى قبول این سمت را دریافت کند. 
روز گذشته نکونام در صفحه شخصى خود تصویرش با لباس 
استقلال را منتشر کرده که تفاسیر زیادى پیرامون آن شکل 
گرفته است. عده اى فکر کردند کار مذاکرات او با آبى پوشان تمام 
شده و به عنوان سرمربى جدید معرفى خواهد شد و پیش از این هم 
عده اى دیگر با توجه به طولانى شدن روند معرفى سرمربى جدید 
استقلال عنوان کرده بودند، کاپیتان پیشین تیم ملى علاقه ندارد 

به عنوان سرمربى جدید آبى پوشان انتخاب شود. 
 توافق؟

رسانه هایى از کشورهاى عربستان و مصر از انتخاب قریب الوقوع 
سرمربى پیشین النصر به عنوان جانشین ریکاردو ساپینتو خبر 
دادند. روزنامه «الریاضیه» عربستان گزارش داد، «آلن هوروات» 
سرمربى پیشین تیم هاى النصر و الباطن با مدیران باشگاه 
استقلال به توافق رسیده است. این روزنامه همچنین مدعى شد 
قرار است مراسم معارفه هوروات به عنوان سرمربى جدید استقلال 
هفته آینده برگزار شود. سایت مصرى «قاهره 24» هم در این 
باره نوشت: «باشگاه استقلال ایران به دنبال عقد قرارداد یک ساله 
با سرمربى پیشین النصر است. یک منبع نزدیک به هوروات، این 
خبر را تأیید کرده و مذاکرات جدى میان طرفین صورت گرفته 
است. هوروات که پیشنهادهاى زیادى از باشگاه هاى عربستانى 
دارد، تمایل دارد تجربه اى جدید به دست بیاورد و مى خواهد 

سرمربى استقلال شود.» این مربى کروات در دوره کوتاهى که 
هدایت النصر را بر عهده داشت، این تیم را به قهرمانى سوپرجام 
عربستان رساند. وى سپس به مدت 1. 5 سال به عنوان سرمربى 
تیم الباطن فعالیت مى کرد که اسفند سال گذشته از این باشگاه 
جدا شد؛ فصلى که به سقوط تیم الباطن منجر شد. این در حالى 
است که باشگاه استقلال کیکه سانچس فلورس، سرمربى پیشین 
تیم هاى والنسیا و اسپانیول را براى سرمربیگرى در نظر داشته و 
قصد مذاکره با این مربى اسپانیایى را دارد. فلورس که در دسامبر 
سال 2015 عنوان مربى ماه لیگ برتر جزیره را به خود اختصاص 
داده، سابقه کار در تیم هاى والنسیا، بنفیکا، اتلتیکو مادرید، 
الاهلى، العین، واتفورد، اسپانیول، شانگهاى شنهوا و همچنین 
جوانان رئال مادرید را نیز دارد. سرمربى پیشین ختافه در زمان 
بازى با تیم رئال مادرید قهرمانى لالیگا را تجربه کرده است. 
فلورس با عنوان سرمربى تیم اتلتیکو مادرید قهرمانى لیگ اروپا 
در سال 2010، سوپرکاپ اروپا در سال 2010 و نایب قهرمانى 
کوپا دل رى را در کارنامه دارد. همچنین قهرمانى در لیگ امارات 
و پرزیدنت کاپ امارات با الاهلى و العین از دیگر افتخارات این 

مربى با تجربه به حساب مى آید. 
 نظر کارشناس 

مسعود اقبالى در گفت وگو با فارس در مورد گزینه هاى 
سرمربیگرى استقلال مثل جواد نکونام و یک مربى خارجى اظهار 
داشت: متاسفانه دروغ در بخشى از جامعه ورزشى ما نهادینه شده 
است. برخى مدیران باشگاه ها با دروغ عجین شده اند و مردم و 
هواداران را به بازى مى گیرند. در چنین شرایطى چه فرقى مى کند 
که جواد نکونام سرمربى تیم استقلال شود یا یک مربى خارجى؟ 
چه تاثیرى این مساله در شرایط باشگاه خواهد گذاشت. استقلال 
یکى از بهترین و پرهوادارترین تیم هاى فوتبال آسیا بوده ولى 
اکنون شرایط این تیم چگونه است؟ وى افزود: باشگاه هاى بزرگ 
فوتبال آسیا چه مى کنند و استقلال چه مى کند؟ سال هاست 
دیگر استقلال و هیچ تیم ایرانى قهرمان آسیا نشده است. ما در 

فوتبال حرفه اى در دوران جنینى هستیم. مدیران باشگاه استقلال 
مى آیند و مى روند و با احساسات هواداران و مردم بازى مى کنند. 
استقلال مشکلات زیادى در سخت افزار و مسائل بودجه اى دارد. 
از سویى دیگر در این شرایط بد اقتصادى جامعه مى شنویم که 
باشگاه ها 300 یا 500 میلیارد تومان هزینه قراردادها کرده اند آن 
هم درحالیکه برخى محتاج نان شب شان هستند. با این وضعیت 
چه فرقى مى کند کدام مربى هدایت استقلال را فصل آینده 
برعهده بگیرد. مربى اسبق استقلال با اشاره به وضعیت تیم هاى 
ملى و امید اظهار داشت: تیم امید ما مقابل فلسطین در دقیقه 
35 گل مى خورد و در دقیقه 96 گل مساوى را مى زند آنقدر 
خوشحالى مى کنند که آدم فکر مى کند تیم آلمان را شکست داده 
اند! این وضعیت براى فوتبال ملى ما تحقیر آمیز است. تیم ملى 
بزرگسال هم 6 گل به افغانستان و قرقیزستان مى زند واقعا این 
بردها جاى خوشحالى دارد؟ فوتبال ما رو به اضمحلال است. 
چرا فیفا و یا کنفدراسیون فوتبال آسیا کشور ما را در این منطقه 
از آسیا قرار داده است؟! بازیکنان ما باید با تیم هاى بزرگ دنیا 
بازى کنند نه اینکه بازیکنانى مثل طارمى و آزمون را به مصاف 
افغانستان و قرقیزستان بفرستیم. حتى در فینال ممکن است با 
ازبکستان به مشکل بخوریم! وى افزود: با این وضعیت فوتبال 
ملى، شرایط استقلال هم تعریفى ندارد. مدیرانى که 200 میلیارد 
تومان بدهى گذاشته اند حالا طلبه کار هستند! دو مدیرعامل سابق 
استقلال کجا هستند؟ همان هایى که عامل حذف استقلال از آسیا 
شده اند. کدام دادگاه آنها را بازخواست مى کند؟ با این وضعیت 
استقلال واقعا فرقى مى کند که جواد نکونام سرمربى تیم شود یا 
ایکس و ایگرگ؟! مگر خود نکونام در فولاد درآسیا چه کرد؟ تیم 
امیدمان هم مقابل فلسطین بازى اش را دیدیم. چهار پاس سالم 
نمى توانستند بهم بدهند این تیم جمعى از بهترین بازیکنان جوان 
ایران هستند حالا برخى از این نفرات هم مى آیند در استقلال. 
باید مشکل اصلى فوتبال ملى و باشگاهى مان که همان مدیریت 

و برنامه ریزى صحیح است را حل کنیم. 
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︀ر︗﹩   ︠﹤﹠︤﹎ ﹩︗︀ر  ︠﹤﹠︤﹎
روی روی ﹡﹫﹞﹊️ ا︨︐﹆ــ﹑ل﹡﹫﹞﹊️ ا︨︐﹆ــ﹑ل؟!؟!

  کوتاه
تسنیم: باشگاه نساجى در انتظار پاسخ رشید مظاهرى 
براى حضور در این تیم است. سیدمهدى رحمتى سرمربى 
نساجى بعد از حضور در این تیم، درصدد جذب چند بازیکن 
جدید است تا تیمش را براى فصل جدید تقویت کند. این 
مربى بعد از جذب وحید محمدزاده و امیر هوشمند، حالا 
قصد دارد محمدرضا آزادى و محمود قائدرحمتى را هم 
از آلومینیوم اراك به خدمت بگیرد و مدیران نساجى در 
حال مذاکره با این دو بازیکن هستند. بر اساس این گزارش، 
رحمتى براى تقویت خط دروازه نساجى هم برنامه دارد. یکى 
از گزینه هاى او حسین پورحمیدى بود، ولى این بازیکن با 
باشگاه تراکتور قرارداد دارد و جذب پورحمیدى با توجه به 
مبلغ بالاى رضایت نامه اش، کار آسانى براى نساجى نخواهد 
بود. آخرین اخبار حاکى از آن است که رحمتى براى تقویت 
خط دروازه نساجى روى رشید مظاهرى نظر دارد و حتى 
باشگاه هم با این بازیکن مذاکراتى را انجام داده است. فعلاً 

مدیران نساجى در انتظار پاسخ نهایى این بازیکن هستند. 

بیــن المــلل
 به گزارش آس، فلورنتینو پرس به دنبال بازگشت زیدان 
به این تیم است. رئال مادرید زین الدین زیدان را مى خواهد. 
فوق ستاره فرانسوى پس از اینکه دستیار مورینیو و آنچلوتى 
بود، دو بار در رئال مادرید به عنوان سرمربى فعالیت کرد و 
این تیم را به افتخارات زیادى رساند. اکنون، به نظر مى رسد 
که بعد از دو سال زیدان بار دیگر به رئال مادرید بازمى گردد؛ 
حداقل این چیزى است که رئیس باشگاه دوست دارد. میراث 
برنده توپ طلاى 1998 در ورزشگاه سانتیاگو برنابئو را 
نمى توان کم اهمیت جلوه داد. یک گل فوق العاده در فینال 
لیگ قهرمانان 2002 وقتى بازیکن بود و به دنبال آن سه 
عنوان اروپایى دیگر به عنوان مربى و دو عنوان لیگ و یکسرى 
جام هاى دیگر، افتخاراتى بوده که زیدان در رئال مادرید رقم 
زده است. در مراسم رونمایى جود بلینگام مشخص شد که او 
پیراهن شماره 5 زیدان را بر تن خواهد کرد که اداى احترام 
این بازیکن به زیدان را نشان مى دهد. تردیدى در مورد جایگاه 
زیدان فرانسوى نیست و اکنون بلینگام سعى مى کند که از 
او تقلید کند. در ماه هاى اخیر گمانه زنى هاى زیادى در مورد 
آینده کارلو آنچلوتى وجود داشته و فدراسیون فوتبال برزیل 
مى خواهد هدایت تیم ملى این کشور را به او بسپارد. با این 
حال کارلتو فعلا گفته قصد رفتن از رئال را ندارد. با توجه به 
جایگاه کاپیتان سابق فرانسه در فوتبال جهان، پرس امیدوار 
است که این مربى 50 ساله را متقاعد کند که در نقش مشاور 

به باشگاه بازگردد. 
در این صورت حتى زمانى که زیدان در باشگاه 
نیست، یک چهره کلیدى در متقاعد کردن 
برخى بازیکنان به رئال خواهد بود. شاید کیلیان 
ام باپه بتواند دستاورد بزرگ زیدان در نقش بعدى 

خود در رئال مادرید باشد. زیدان بعد از 
جدایى از رئال مادرید هدایت هیچ 
تیمى را بر عهده نگرفته است. این 
درحالى است که او پیشنهادهاى 
خوبى هم از تیم هاى بزرگ از 
جمــله منچســتریونایتد، 
پارى سن ژرمن و یوونتوس 

داشته است. 

   د︡ار
برانکو ایوانکوویچ سرمربى تیم ملى فوتبال عما ن 
که پس از یک باخت، یک تساوى و یک برد به همراه 
این تیم باید در دیدار رده بندى مسابقات کافا به 
مصاف قرقیزستان برود، در اردوى تیم ملى فوتبال 

ایران حاضر شد. 

 ﹩︋︣﹞︣  ︨
طى دو هفته گذشته روند انتخاب سرمربى جدید تیم 
فوتبال آلومینیوم در دستور کار اعضاى هیات مدیره و 
مدیرعامل باشگاه قرار گرفت که پس از مذاکره با مربیان 
مختلف سید مجتبى حسینى به عنوان سرمربى جدید 

تیم برگزیده شد. 

              دو︨︐︀﹡﹥ 
ن  یرا ا تیم ملى  ردوى  ا در  آزمون  ر  سردا
نزدیک ترین ارتباط را با مهدى قایدى، دارد و 
همواره در تصاویر تمرینات، سفر تیم و... در کنار او 
دیده مى شود که دوباره تصویرى از این دو بازیکن در 

کنار هم منتشر شد. 

ت
شــ
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برکنارى بى سر و صداى
 مدیر مجموعه ورزشى شیرودى!

ایسنا: در حالى که مدیر پیشین مجموعه 
ورزشى شیرودى 15 فروردین 1401 با حکم 
علیرضا عاصم یوسفى مدیرعامل پیشین شرکت 
توسعه و نگهدارى اماکن ورزشى به عنوان مدیر 
این مجموعه منصوب شد، یک ماه پیش در 
سکوت خبرى از سمت خود برکنار شد. مهدى 
همتى در گفت وگو با ایسنا، درباره علت برکنارى 
خود از مدیریت مجموعه ورزشى شیرودى، 
اظهار کرد: یک ماه پیش در سکوت کامل خبرى 
و بدون اطلاع رسانى، مراسم تودیع و معارفه 
من با حضور مدیران و معاونان شرکت توسعه 
و نگهدارى اماکن ورزشى انجام شد و حمیدرضا 
رحیمى که در حال حاضر معاون توسعه مدیریت 
و منابع شرکت توسعه و نگهدارى اماکن ورزشى 
است با حفظ سمت از سوى مهیار عسگریان 
به عنوان سرپرست مجموعه ورزشى شیرودى 

منصوب شد. 

خارج ازمستطیل سبز

ریاض محرز به توافق
 با الاهلى واکنش نشان داد

ستاره الجزایرى منچستر سیتى به توافق با 
الاهلى و انتقال به لیگ عربستان واکنش نشان 
داد. به گزارش الراى، ریاض محرز در فصلى که 
گذشت کمتر در ترکیب اصلى منچستر سیتى 
به میدان رفت. این روزها خبرهاى زیادى درباره 
جدایى محرز از منچسترسیتى و حضورش در 
الاهلى عربستان به گوش مى رسد و این باعث 
شد تا خود این بازیکن واکنش نشان دهد. محرز 
که در اردوى تیم ملى فوتبال الجزایر است، در 
واکنش به جدایى از سیتى و حضور در الاهلى 
گفت: من دو سال دیگر با منچستر سیتى قرارداد 
دارم و تا این لحظه هیچ توافقى با تیمى نداشته ام.

فعلا روى بازى هاى ملى تمرکز دارم و بعد از آن 
هم استراحت خواهم کرد. 

خبـــــر

دیدارهاى تدارکاتى براى تیم ملى

دیدارهاى اخیر تیم ملى ایران که در قالب تورنمنت کافا 
برگزار مى شود شاید حریفان قدرى براى تیم ملى در آن حضور 
نداشته باشند، ولى مى توان به چشم بازى هاى تمرینى به آن 
نگاه کرد. تیم ملى هم از لحاظ سبک بازى و چینش نفرات و 
ترکیب و سیستم تغییرات زیادى داشته و هم از لحاظ تفکرات 
با شکل و شمایل جدیدى در بازى ها ظاهر مى شود و این 
تغییرات گسترده نیاز به تمرین و آزمون و خطا و هماهنگى 
دارد و این بازى ها مى تواند در این راه کمک کند. ما فرصت 
زیادى تا جام ملت ها نداریم و وقتى نمى توان تدارك مناسبى 
براى تیم ملى دید باید از همین فرصت ها به بهترین شکل 
استفاده کرد. مقابل قرقیزستان هم عملکرد خوبى داشتیم. 
ابتداى بازى کمى گره خورد ولى اولین گل را که زدیم مسیر 
باز شد و مشکل تیم ملى همین است که تا قبل از زدن گل 
اول کار کمى برایش گره مى خورد ولى وقتى گل اول زده 
مى شود بازى برایشان راحت مى شود. باید براى این مشکل 
فکرى شود، چراکه در بازى هاى سنگین تر ممکن است این 
موضوع دردسر ساز شود. تنها انتقادى که من به تیم ملى دارم 
همین مورد است. در مورد وضعیت پرسپولیس هم خدا را 
شکر ظاهراً یحیى گل محمدى ماندنى شده و از اینجا به بعد 
باید به فکر حفظ نفرات کلیدى تیم بود و بعد از آن به دنبال 
تقویت تیم باشیم. باید چند بازیکن کلیدى به خدمت بگیریم 
و بازیکنان خارجى سطح اول هم به تیم اضافه شوند، چراکه 
امسال به جز رقابت لیگ، رقابت هاى آسیایى هم درپیش است 
و براى همین نیاز به تقویت جدى داریم. اخبار خوشایندى 
نمى شونم و مى گویند بیرانوند به اختلاف خورده است. هم 
پرسپولیس براى بیرانوند بهترین تیم است و هم بیرانوند براى 
پرسپولیس بهترین است و اگر جدایى اتفاق بیافتد هر دو ضرر 
خواهند کرد. در مورد قانون اجبار به قرارداد ریالى به نظرم 
این قانون من درآوردى و مسخره اى است، چرا یک خارجى 
باید بیاید ایران و قرارداد ریالى امضا کند؟ مگر من مى روم 
مثلا افغانستان و پول کشور آنها را بگیرم و برایشان بازى 
کنم؟ به جاى اینکه شرایط را براى تقویت تیم ها راحت کنند 
بدتر قوانینى مى گذارند که سطح کیفى لیگ پایین بیاید. 
پرسپولیس نماینده ایران در آسیاست و باید کمک کنند به 
بهترین شکل تیم بسته شود و از اعتبار فوتبال ایران در آسیا 
دفاع شود. الان گولسیانى یکى از مهره هاى کلیدى تیم در 
فصل گذشته بوده و هرچقدر بگیرد حقش است. او حق دارد 
بگوید با قرارداد ریالى در پرسپولیس نمى مانم. به نظرم هرچه  

زودتر باید در این قانون تجدید نظر شود. 

شاهرخ بیانى پیشکسوت استقلال در 
خصوص طولانى شدن پروسه انتخاب سرمربى 

این تیم و آماده سازى آبى ها صحبت کرد. 
  تکلیف سرمربى استقلال نامشخص 

است!
سرمربى زیاد است اما انتخاب شخصى 
که تمامى مورد را براى سرمربیگرى در 
استقلال داشته باشد خیلى دشوار است. 
استقلال مربى مى خواهد که فاکتورهاى 
استاندارد را داشته باشد و بتواند در این تیم 
نتیجه بگیرد چون هواداران خواسته اى جز 
قهرمانى ندارند و همین که تیم یکى دو بازى 
نتیجه نگیرد اعتراضات آنها شروع مى شود. 
رزومه و کارنامه اى که سرمربى منتخب باشگاه 
دارد بسیار حائز اهمیت است چون خیلى ها 
روى این مربى توجه مى کنند و عملکرد او 
در تیم هاى قبلى اش را به دقت بررسى 
مى کنند. در مدیریت استقلال یک نفر براى 
انتخاب سرمربى تصمیم گیرنده نیست و 
مشورت هاى زیادى گرفته مى شود. سبک و 
سنگین مى کنند تا بهترین گزینه را انتخاب 
کنند ولى مسأله اصلى در استقلال این است 
که مدیریت باشگاه بدون ایراد باشد که چنین 
اتفاقى در حال انجام است. انتخاب خوب هم 
بسیار اهمیت دارد. اینکه مربى مطرح باشد 
تنها در همان روزهاى ابتدایى است. همین 
که سرمربى نتواند نتایج مورد انتظار هواداران 
را کسب کند خیلى راحت علیه او شعار داده 
مى شود. استقلال تیم کوچکى نیست و به 
راحتى شعار «حیا کن رها کن» از روى سکوها 

داده مى شود. 
   سرمربى داخلى یا خارجى؟

 سرمربى خارجى براى استقلال خوب است 
به شرطى که تمامى هزینه هاى وى پرداخت 
شود و او بعد از مدتى در خصوص مسائل مالى 
علیه باشگاه حرف نزند. ضمن اینکه مانند 
هندوانه در بسته است و زمان مى خواهد تا در 
تیم جا بیفتد. نباید انتظار داشت سریع یک 
مربى خارجى بتواند خود را با شرایط استقلال 
مطابقت دهد و نتیجه بگیرد. او براى انتقال 
اندیشه هاى فنى خود باید فرصت داشته باشد. 
ریکاردو ساپینتو هم در نیم فصل دوم نتایج 
بهترى گرفت. طرفداران عجول هستند و 
باید به آنها حق داد چون با این فرهنگ بزرگ 
شده اند. طرفداران استقلال فقط با کسب 
نتیجه حامى تیم هستند و البته صبر آنها 
نسبت به گذشته کمى بیشتر شده است. به نظر 
من سرمربى داخلى بهتر است چون حواشى 
حاکم بر فوتبال ایران را مى شناسد. مى داند 
خواسته هواداران چیست و به شکلى تیمش 
را مى چیند که از هفته اول نتیجه بگیرد. البته 
باید فردى انتخاب شود که در اندازه استقلال 
باشد و بتواند با این تیم از همان آغاز مسابقات 
نتیجه بگیرد. سرمربى خوب خارجى راحت 
به ایران نمى آید و براى همین مربى داخلى را 
بهتر مى دانم، البته من نظرم این است مربیان 
داخلى که مدنظر باشگاه قرار مى گیرند با توجه 
به امکاناتى که در اختیار داشته و نتیجه اى که 

گرفته مورد ارزیابى قرار بگیرد. 

  اسماعیل حلالى 
کارشناس فوتبال 

بیانى:
سرمربى خوب 
خارجى راحت 

به ایران نمى آید

است،  معتقد  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشین  مربى 
سرخپوشان براى موفقیت در لیگ قهرمانان آسیا باید علاوه بر 
حفظ بازیکنان، خریدهاى باکیفیتى هم در تمام پست ها داشته 
باشد. ناصر ابراهیمى در گفت وگو با تسنیم، درباره شرایط 
پرسپولیس پیش از شروع لیگ بیست وسوم اظهار داشت: 
پرسپولیس فصل بسیار خوبى را پشت سر گذاشت و با دو 
قهرمانى لیگ و حذفى کام هواداران را شیرین کرد. من معتقدم 
که با وجود تمام صحبت هایى که پیرامون جدایى گل محمدى 
از پرسپولیس مطرح مى شود، او باید در پرسپولیس بماند و 
دستیاران خارجى اش هم حفظ شوند. گل محمدى سرمربى 
باتجربه اى شده است و باید بماند و کار ناتمامش را که قهرمانى 
آسیاست به پایان برسد. وى در پاسخ به سؤالى مبنى بر اینکه 

در چه پست هایى پرسپولیس نیاز به بازیکن دارد، گفت: 
پرسپولیس در فصل پیش در تمام خطوط شرایط خوبى 
داشت و همین روند را باید براى فصل جدید هم داشته باشد. 
بازیکنانى مثل بیرانوند، گولسیانى، پورعلى گنجى و همین طور 
صادقى، ترابى و سرلک باید حفظ شوند، سرخپوشان باید براى 
موفقیت در لیگ قهرمانان بازیکنان باکیفیتى در تمام خطوط 

جذب کنند. 
در خط حمله هم با وجود آل کثیر پرسپولیس نیاز به 
مهاجمانى دارد که گلزن باشند و موقعیت شناس. متأسفانه 
خریدهاى خارجى فصل گذشته مثل پریرا و دیاباته نتوانستند 
انتظارات را برآورده کنند. قطعا کادر فنى باید براى فصل 
آینده در فکر تقویت خط حمله باشد. مربى پیشین تیم 

فوتبال پرسپولیس افزود: من اگر به جاى مدیران باشگاه بودم 
نگاه ویژه اى به تیم هاى پایه پرسپولیس مى کردم. ما به جاى 
پرداخت پول هاى بى حساب و کتاب به خارجى هاى ضعیف، 
مى توانیم بازیکنان و استعدادهاى خوبى را پیدا و روى آنها 
سرمایه گذارى کنیم. پدیده این فصل پرسپولیس محمد 
عمرى بود، این بازیکن هم زمانى فرصت بازى پیدا کرد و دیده 
شد که لوکادیا پرسپولیس را ترك کرد. این اتفاق نشان مى دهد 
که اگر به بازیکنان جوان و امید بیشتر توجه و اعتماد شود 
مطمئناً چندین بازیکن مثل عمرى پیدا مى شوند که کمک 
حال پرسپولیس و مربیان خواهند شد. ابراهیمى در پایان 
صحبت هایش درباره حضور دلالان در فوتبال ایران خاطرنشان 
کرد: فوتبال ما سال هاست که از حضور دلالان ضربه مى خورد. 

ناصر محمدخانى پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
حضور در پرسپولیس براى همه بازیکنان آرزوست و آنها هم نشان 
دادند عاشق تیم هستند. این نفرات هم به زودى براى تمدید 

قرارداد اقدام خواهند کرد. کجا بهتر از پرسپولیس؟
 بلاتکلیفى 

ناصر محمدخانى در گفت وگو با ایرنا، در رابطه با بلاتکلیفى 
پرسپولیس بعد از پایان فصل اظهار داشت: فصل تازه تمام شده و 
جاى نگرانى نیست. پرسپولیس تیمى است که بازیکنان، خودشان 
باید دنبال حضور در این تیم باشند و کسانى هم که بخواهند بیایند، 
صبر مى کنند. باشگاه هم کارش را بلد است و به موقع براى تقویت 

تیم اقدام مى کند.
 نظر یحیى 

وى در رابطه با اینکه مسئولان باشگاه منتظر نظر یحیى 
گل محمدى هستند، گفت: به طور حتم همینطور بیکار هم 
ننشسته اند. نقل و انتقالات باید در خلوت دنبال شود و جاى 
نگرانى نیست. به نظر من به موقع از حضور بهترین هاى لیگ در 

پرسپولیس رونمایى خواهد کرد.
اهداف باشگاه

پیشکسوت سرخپوشان در مورد اهداف باشگاه گفت: الان 
پرسپولیس همه جام هاى داخلى را فتح کرده و الان هواداران منتظر 
قهرمانى در لیگ قهرمانان آسیا هستند. پرسپولیس با همین نفراتى 
هم که دارد مى تواند براى قهرمانى در آسیا رقابت کند اما بهتر است 
که چند بازیکن سطح بالاى خارجى هم به تیم اضافه شوند تا دیگر 
به خوبى بتوانیم با تیم هایى که بازیکنان بزرگى مثل رونالدو را 

دارند رقابت کنیم.
 قرارداد برخى بازیکنان 

وى در خصوص پایان قرارداد برخى نفرات پرسپولیس، تصریح 
کرد: بازیکنى که در پرسپولیس حضور دارد مى داند که در چه تیمى 
بازى مى کند. حضور در پرسپولیس براى این بازیکنان آرزو بوده و 
آنها هم نشان دادند عاشق تیم هستند. فصل سختى بوده اما فکر 
مى کنم این نفرات هم به زودى براى تمدید قرارداد اقدام خواهند 
کرد. کجا بهتر از پرسپولیس؟ محمدخانى اضافه کرد: خیلى از 

بازیکنان آمدند و رفتند و دوباره براى بازگشت لحظه شمارى 
مى کردند که این افتخار نصیبشان نشد. بازیکنان قدر جایى که 
هستند را بدانند؛ چرا که همه افتخارات و موفقیت هایشان به خاطر 

بزرگى نام پرسپولیس است.
 دلایل موفقیت پرسپولیس 

وى در مورد دلایل موفقیت پرسپولیس در فصلى که گذشت، 
گفت: براى موفقیت باید کار تیمى داشت. از مدیریت و کارمندان 
باشگاه گرفته تا کادر فنى و بازیکنان همه یکدل بودند و به نوعى 
زحمتشان را مى کشند. من حتى یک بار به باشگاه رفتم و در 
سرماى هوا رضا درویش را دیدم که با موتور مى رود. او گفت که 
دنبال پول بازیکنان هستم. براى موفقیت باید اینگونه کار کرد. 
پیشکسوت پرسپولیس در پایان با تمجید از گل محمدى تصریح 
کرد: او از زمان بازیگرى اش هم همینطور حرفه اى بود. همه 
تمرکزش روى کارش بود و به کسى کارى نداشت و همیشه از او 
راضى بودیم. یحیى در قامت مربى هم اینگونه است و فقط روى 

موفقیت پرسپولیس تمرکز مى کند.

ابراهیمى: گل محمدى باید بماند و پرسپولیس را قهرمان آسیا کند

محمدخانى: درویش با موتور دنبال پول بازیکنان بود 

به باشگاه بازگردد. 
در این صورت حتى زمانى که زیدان در باشگاه 
نیست، یک چهره کلیدى در متقاعد کردن 
برخى بازیکنان به رئال خواهد بود. شاید کیلیان 
ام باپه بتواند دستاورد بزرگ زیدان در نقش بعدى 

خود در رئال مادرید باشد. زیدان بعد از 
جدایى از رئال مادرید هدایت هیچ 
تیمى را بر عهده نگرفته است. این 
درحالى است که او پیشنهادهاى 
خوبى هم از تیم هاى بزرگ از 
جمــله منچســتریونایتد، 
پارى سن ژرمن و یوونتوس 

داشته است. 

ن  یرا ا تیم ملى  ردوى  ا در  آزمون  ر  سردا
نزدیک ترین ارتباط را با مهدى قایدى، دارد و 
همواره در تصاویر تمرینات، سفر تیم و... در کنار او 
دیده مى شود که دوباره تصویرى از این دو بازیکن در 


